
Referat for FAU-møte i FAU Disen skole

Dato: 09.01.2022
Tid: 19.00 - 20.30 
Sted: Møtet ble avholdt i personalrommet på Disen skole

 
Dagsorden

Sak nr: Sak: Ansvar/frist:

01.01 Velkommen og godkjenning av dagsorden.

02.01 Orientering fra skolen

Skolen jobber med planleggingen av neste skoleår. 55 elever har blitt
skrevet inn til 1. klasse for 2023/2024. Det er ti mer enn i fjorårets kull.
Etter skolegrensene ble flyttet for en del år tilbake, har skolen basert
seg på at mange utenfor søker seg til Disen.

DS kommer med replikk til dette. De har et notat for nye skolegrenser
klart for neste gang skolegrensene skal på høring.

Disen skole har 25-årsjubileum i 2023. Det blir en liten feiring. Det ble
feiret stort ved 20 år.

Det har vært mye is i skolegården, som i fjor. I år var skolen mer
forberedt og områdene ble skrapt før juleferien. Nedbør etterfulgt av
kulde i juleferien gjorde at det likevel ble vanskelige forhold ved
oppstart i 2023.

Noen dager med snø og meget glade barn i begynnelsen av januar.

I forbindelse med snøfallet i uke 1 anmodet vi om at foreldre ikke
kjørte barn. Det fungerte utmerket. Foresatte fulgte anmodningen på
en strålende måte.

Skolen ønsker at FAU og skolen går i dialog om hvordan man kan få
ned trafikken til skolen på morgenen.

Økonomien ser ikke supergod ut. Skolen kommer mest sannsynlig til
å gå ut av 2022 med merforbruk. Høyere strømpriser, mat, bøker og
lønn er blant årsakene til det. Bokinnkjøp er gjort unna, noe som gjør
at bøker ikke kommer til å være belastende for kommende års
regnskap.

Rektor

04.01 Orientering fra styret i FAU Leder FAU



Trafikk.

05.01 Orientering fra FAU-representantene i SMU og Driftsstyret

Driftstyret (DS) er opptatt av økonomien til skolen. De er spent på
hvordan regnskapet for 2022 blir. Det er en del usikkerhet knyttet til
tilskudd som ikke kommer på faste tidspunkt og gjerne sent i
regnskapsåret. DS antar at det blir et underskudd på rundt en million
kroner. Det gjør at ambisjonsnivået må justeres litt for neste år.

DS rapporterer også om forbedring og positive resultater på
brukerundersøkelsen til AKS.

Konstituering av DS for 2023 neste uke. Nåværende leder Anders
Brunland er innstilt som leder for 2023.

Samarbeidsutvalget (SMU) hadde møte før jul. Elever sitter i utvalget
og får komme til ordet om hvordan de ønsker skolen skal være. Det
var et hyggelig møte.

FAU-represen
tantene i
SMU og
driftsstyret.



Oppmøte:
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1a - x x x

1b x x x x

1c - x x x

1d - x - x x

2a x - x x x

2b x - x x x

2c - - x

3a x - - x

3b x x x x

3c x x x x x

4a x x - x x

4b - - x x x

4c x - x

5a - x x x

5b x - x x x

5c - - x x x

6a x x x

6b x x x x

6c x x - x x

7a - x x x

7b - - - x x

7c x x - x


